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ZAPISNIK 3. SJEDNICE VIJEĆA PODRUČNOG ODBORA ZAGREB  

 

Datum i vrijeme: 13.12.2023. u 16:30 sati 

Mjesto: u prostorijama HKIG  

 

Prisutni članovi Vijeća: 

1. Mate Baričević i po punomoći Krešimira Bolanče 

2. Josip Brajdić i po punomoći Marka Jerinića 

3. Edvin Bralić i po punomoći Mateja Zupčića  

4. Domagoj Bunardžija – video veza 

5. Dinko Čondić 

6. Rok Ćosić 

7. Anton Ecimović – video veza 

8. Goran Grget 

9. mr.sc. Dragan Kovač i po punomoći Igora Džajića 

10. Marijana Kotaran Munda 

11. Karmen Komljen Petošić, predsjednica Vijeća PO Zagreb i po punomoći Željke Šarić 

12. Krešimir Kuštrak 

13. Vanja Mikulec – video veza 

14. Slaven Novinc i po punomoći Miljenka Srkoča 

15. Juraj Pojatina 

16. Berislav Rupčić i po punomoći Brune Brckana 

17. Ozren Sudić i po punomoći Luke Jelića 

18. Krešimir Tarnik i po punomoći Roberta Tudora 

19. Mario Todorić 

20. Marijana Zvonar i po punomoći Pere Šiše 

Konstatira se da je prisutna većina članova Vijeća, 20 osobno sa deset punomoći i tri člana 

video vezom  što čini kvorum od 33 od 38 članova te Vijeće može pravovaljano donositi 

odluke. 

Dnevni red sjednice: 

1. ZOG – formiranje radne skupine u skladu sa čl. 35 Statuta HKIG – nastavno na stav 

Predsjednice HKIG iznesen na skupštini 

2. Nadzor nad radom članova – izmjena Pravilnika (imenovanje članova vrši UO sukladno 

Statutu te izmjena Pravilnika u dijelu povećanja kvote nadziranih članova i broja 

članova Povjerenstva – specijalista po strukama) 

3. Poticanje stipendija – donošenje Odluke o izmjeni Pravilnika o stipendijama (prilog – 

važeći Pravilnik) 

4. Provedba internih procedura i i donesenih odluka Vijeća PO Zagreb prema Tijelima 

komore 

5. Radionice PO Zagreb u 1. kvartalu 2024. godine – (ne)primjena ZOG-a, prijedlozi 

poboljšanja eGrađevinskog dnevnika 

6. Komunikacija sa članstvom PO Zagreb – iznalaženje alternativnih metoda 

komuniciranja usklađenih sa GDPR-om 

7. Izvedbeni projekt – nužnost izrade ovisno o zahvatu u prostoru. 

Predsjednica Vijeća zahvaljuje svima na odazivu i predlaže izmjenu dnevnog reda na način da 

se točke 4. i 6. objedine u jednu točku sa kojom bi se počela sjednica. 
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Prijedlog izmjene dnevnog reda usvojen je jednoglasno. 

 

1. Provedba internih procedura i donesenih odluka Vijeća PO Zagreb prema 

Tijelima komore; Komunikacija sa članstvom PO Zagreb – iznalaženje 

alternativnih metoda komuniciranja usklađenih sa GDPR-om 

Predsjednica Vijeća izvijestila je prisutne da je zapisnik sa 2. Sjednice Vijeća PO Zagreb poslan 

tajništvu komore na pregled radi eventualnih nepravilnosti kako bi se isti mogao poslati 

članovima PO Zagreb. Tajništvo komore nije dostavilo nikakve primjedbe na zapisnik no isti do 

danas nije poslan članovima PO Zagreb. Također navodi da se Predsjednica komore nije 

očitovala o tome zašto to nije učinjeno. 

G. Čondić pojasnio je prisutnima da je poslao upit članovima Upravnog odbora komore o tome 

što to nije ispravno u zapisniku kojeg je verificiralo Vijeće PO Zagreb i do danas nije dobio 

odgovor na upit. Također smatra da se treba zalagati da zapisnik bude poslan u obliku kojeg 

je verificiralo Vijeće PO Zagreb. 

G. Kovač je napomenuo da su sva trojica (članovi Upravnog odbora komore – g. Čondić, g. 

Rupčić i on) napisali osvrt na poziv za Upravni odbor koji se sastaje samo zbog spornog 

zapisnika i naveo je da je to konkretan primjer opstruiranja članova Vijeća PO Zagreb i članova 

skupštine iz PO Zagreb. 

U raspravi koja se nastavila postavilo se pitanje što komora radi za članove komore? Komora 

treba biti servis članovima, a ne politika i uzimanje novaca. Zašto se velike količine novaca 

troše na putovanja za održavanje skupština koje nemaju nikakvih zaključaka, a ništa se ne 

ulaže u poboljšanje struke.  

G. Baričević se posebno osvrnuo na održavanje Dana HKIG koji su servis za uzimanje novaca 

dok uopće za tu kotizaciju ne nude prisutnima zadovoljavajuću razinu stručnih i društvenih 

događanja. 

G. Tarnik smatra da ne treba odstupati od rada u tijelima komore već se treba izboriti za svoja 

prava i da se PO Zagreb opstruira zato što želi radit, a što daje lošu sliku o Predsjednici komore. 

Također smatra da Predsjednicu komore treba upitati zašto ne želi ništa raditi po pitanju 

struke. 

G. Rupčić je naveo da je na zadnjem Upravnom odboru iznesena ideja o osnivanju 

Povjerenstva za izradu smjernica za što su kolege iz PO Osijek bili decidirano protiv te da se 

na Upravnom odboru raspravlja samo o društvenim aktivnostima, a ne o poboljšanju struke. 

Gđa Komljen Petošić nastavila je sjednicu sa pitanjem komunikacije sa članovima PO Zagreb i 

navela da pravilnikom piše da PO komunicira sa članstvom, a ne tajništvo. Prema očitovanju 

tajništva zbog GDPR-a se komunicira preko tajništva. Navodi da su zatražili i pomoć od  vanjske 

pravnice kako bi im pojasnila na koji način mogu komunicirati sa članovima sukladno GDPR-u 

jer se PO-u ne dozvoljava komunicirati sa članovima. Napomenula je i da prema pravilniku –

Predsjednik vijeća PO prima uputu i obavijesti Upravnog odbora i sukladno tome treba 

postupati. Na taj način su sebi osigurali (Upravni odbor) da se prema članovima prenesu 

informacije koje Upravni odbor želi. 

G. Pojatina očitovao se na održanu Skupštinu HKIG. Naveo je da je na skupštini bilo jako loše 

jer nitko nije pročitao program predsjednice za rad komore i išao komentirati program. Pokušao 

je svojim izlaganjem identificirati tri osnovna problema (zakon, kontrola kvalitete, pravilnik o 
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cijenama usluga). Navodi da su svi članovi skupštine i Vijeća PO Zagreb dobili program i nitko 

o tome nije imao ništa za reći na skupštini; zašto inzistirate na proceduralnim stvarima;  zašto 

nitko ništa nije rekao o struci i komentirao budući rad komore. Smatra da se ne mogu  mijenjati 

stvari opstrukcijom već sudjelovanjem i prijedlozima za promjenu. Treba se dogovoriti prije 

slijedeće skupštine i iznijeti na skupštini svoja razmišljanja. I kritike i prijedloge za poboljšanje. 

G. Čondić navodi da treba doći do šireg kruga ljudi, van skupštine, jer članovi skupštine ne 

žele prenijeti svojim PO-ima druga razmišljanja. 

Gđa Zvonar je podržala razmišljanja g. Pojatine i smatra da se prije slijedeće Skupštine HKIG 

treba održati sastanak Vijeća PO Zagreb i sa konkretnim prijedlozima na vrijeme tražiti da se 

određene točke uvrste u dnevni red Skupštine kako bi se na istoj o njima moglo raspravljati.  

G. Todorić se osvrnuo na stagniranje i pad kvalitete struke i smatra da treba više uložiti u 

educiranje članstva i kontrolu kvalitete projekata. Navodi da su postojale ideje o izdavanju 

smjernica. Članovi komore trebaju dobiti više vrijednosti nego što je novčana vrijednost 

plaćene članarine. Smatra da nema prijenosa znanja među projektantima, a to treba potaknuti. 

Umjesto smanjena članarine, trebalo je te novce uložiti u smjernice i edukacije. Također navodi 

da nije u redu da MGIPU zove pojedine članove, po stručnog liniji, da sudjeluju u izradi zakona, 

a nitko  ne zove komoru da kao partner sudjeluje u izradi zakona. Treba naći način da se 

popravi rad struke i da komora bude ravnopravni partner u izradi zakona. 

G. Ćosić smatra da treba prvenstveno poraditi na načinu ostvarivanja komunikacije sa 

članovima PO Zagreb ukoliko Upravni odbor i dalje ustraje na tome da se članovima šalje 

informacije koje su filtrirane od strane Upravnog odbora. 

Kao zaključci rasprave o ove dvije točke dnevnog reda doneseno je slijedeće: 

- pričekat će se sjednica Upravnog odbora koja će se održati u ponedjeljak 18.12.2023. 

da se vidi koja će biti odluka UO-a vezano uz zapisnik sa 2. sjednice Vijeća PO Zagreb 

- ukoliko Upravni odbor ne omogući komunikaciju sa članstvom PO Zagreb, treba 

sazvati zbor članova PO Zagreb 

- inzistirati da se zapisnici sa sjednica Vijeća PO dostave članovima PO u roku od 48 

sati 

- razmotriti prijavu nepravilnosti rada komore Nadzornom odboru komore i MGIP-u 

- potaknuti rad svih članova Skupštine komore 

 

2. ZOG – formiranje radne skupine u skladu sa čl. 35 Statuta HKIG – nastavno 

na stav Predsjednice HKIG iznesen na Skupštini komore  

Nakon rasprave zaključeno je da svi članovi Vijeća PO Zagreb trebaju dati primjedbe na Zakon 

o gradnji, a ne očekivati da će to netko drugi odraditi. Treba potaknuti kolege da daju 

primjedbe. Osnovati radnu skupinu PO Zagreba za zakonodavstvo i tada pregledati i predati 

prijedloge Odboru za Zakonodavstvo HKIG. 

Nadalje je zaključeno da će Vijeće PO Zagreb Upravnom odboru predložiti osobe koje bi se 

uključile u rad pojedinih radnih tijela komore.  
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3. Nadzor nad radom članova - izmjena Pravilnika (imenovanje članova vrši UO 

sukladno Statutu te izmjena Pravilnika u dijelu povećanja kvote nadziranih 

članova i broja članova Povjerenstva – specijalista po strukama) 

Gđa. Komljen Petošić obavještava nazočne da je u Povjerenstvu za nadzor nad radom članova 

8 osoba koje nadziru rad svih članova i da je to premali broj članova na ukupni broj članstva 

HKIG. Nadalje navodi da Povjerenstvo za nadzor nad radom članova nema niti pravilnik o radu 

sa uređenom procedurom prilikom nadzora članova komore. Navodi da se je i sama kandidirala 

za člana Povjerenstva za nadzor članova i da će tu kandidaturu ponovo istaknuti. 

G. Tarnik smatra da nadzor nad radom članova ne treba biti penalizcaijski nego treba pomoći 

kolegama kroz taj nadzor da budu što kvalitetniji u svom radu. Treba napraviti protokol što se 

sve treba provjeriti kod pojedinih struka i da kvalitetni projektanti u svojim strukama trebaju 

davati konkretne prijedloge kolegama u svrhu podizanja kvalitete struke. 

Zaključeno je da treba od tajništva zatražiti obrasce koji se popunjavaju prilikom nadzora nad 

radom članova. 

Obzirom da sukladno čl. 21 Statuta HKIG Upravni odbor imenuje članove radnih tijela, a 

sukladno čl. 29. Statuta HKIG nije navedeno da Predsjednik HKIG imenuje radna tijela, 

predložit će se Upravnom odboru izmjena Pravilnika o imenovanju članova Povjerenstva za 

nadzor nad radom članova. 

4. Poticanje stipendija – donošenje Odluke o izmjeni Pravilnika o stipendijama  

Ova točka dnevnog reda se prenosi na slijedeću sjednicu Vijeća PO Zagreb. 

5. Radionice PO Zagreb u 1. kvartalu 2024. godine – (ne)primjena ZOG-a, 

prijedlozi poboljšanja eGrađevinskog dnevnika 

Nakon kraće rasprave zaključeno je da treba organizirati Radionicu primjene eGrađevinskog 

dnevnika na konkretnom primjeru.  

6. Izvedbeni projekt – nužnost izrade ovisno o zahvatu u prostoru. 

PO Zagreb ističe da je za obaveznu izradu izvedbenog projekta za sve građevine za koje se 

radi glavni projekt. 

Na kraju sjednice predsjednica Vijeća je zamolila nazočne da i dalje rade na letku o pravima i 

dužnostima članova komore koji bi se dostavio svim članovima komore te je izvijestila nazočne 

da i dalje nisu dobili odgovor oko formiranja podstranice PO Zagreb na internet stranici komore. 

 

Sjednica je završila u 19:20. 

Predsjednica Vijeća PO Zagreb 

       Karmen Komljen Petošić, dipl.ing.građ. 

 

 


